
P R O T O K Ó Ł   NR  XVIII/2012 
z posiedzenia Rady Gminy KROŚCIENKO WYŻNE 

sporządzony w dniu 30 sierpnia 2012 roku 
 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13
00

 i trwało do godz. 15
20

, z przerwą 10-minutową 

w godz. 14
10 

– 14
20

. 

 

 

Siedzibą posiedzenia była sala narad Urzędu Gminy Krościenko Wyżne. 

 

 

Obecni radni wg załączonej listy obecności. Obecnych 14 radnych. Nieobecni radni: Edward 

Marszałek – usprawiedliwiony. 

 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Jan Omachel - Wójt Gminy Krościenko Wyżne, 

- Alicja Fejkiel-Guzik -  Sekretarz Gminy Krościenko Wyżne, 

- Grzegorz Prugar 

- Teresa Mazur 

 

 

- Anita Fal 

-  

- 

 

 

- 

Skarbnik Gminy Krościenko Wyżne, 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego 

Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Krościenku Wyżnym, 

Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Krościenku Wyżnym, 

(l(lista obecności w załączeniu). 

 

Proponowany porządek obrad:  
 

1. Otwarcie obrad.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Przyjęcie informacji oprzebiegu wykonania budżetu i o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Krościenko Wyżne za I półrocze 2012 roku oraz 

informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samodzielnego publicznego 

zakładu opieki zdrowotnej i instytucji kultury za I półrocze 2012 roku. 

6. Informacja Wójta Gminy za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz 

wydanych zarządzeniach. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne 

na 2012 rok. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krościenko Wyżne na 2012 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Krościenko 

Wyżne. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne 

na 2012 rok.  
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11. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na lata 2012-2018. 

12. Podjęcie oświadczenia w sprawie nadania imion drzewom będącym pomnikami 

przyrody na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

13. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania. 

14. Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 1 

 Rozpoczynając XVIII Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne Przewodniczący Rady – 

Antoni Dębiec otworzył obrady, powitał wszystkich radnych oraz obecnych na posiedzeniu. 

 

Ad. 2 

 W drugim punkcie proponowanego porządku obrad prowadzący posiedzenie – Antoni 

Dębiec na podstawie listy obecności stwierdził, że na sesji można podejmować prawomocne 

uchwały i rozstrzygnięcia. Zauważył, że w sesji uczestniczy 13 radnych Gminy Krościenko 

Wyżne.  

 

Ad. 3 

 Następnie przystąpiono do przyjęcia proponowanego porządku obrad. 

 

Wójt Gminy oraz radni nie złożyli wniosków o zmianę proponowanego porządku obrad, 

wobec czego Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do jego przegłosowania. W głosowaniu 

jawnym uczestniczyło 13 radnych: 

 - „za” przyjęciem porządku obrad głosowało 13  radnych, 

 - „przeciw” – 0 radnych, 

 - „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżneprzyjęła porządek obrad XVIII Sesji Rady 

Gminy Krościenko Wyżne. 

 
Ad. 4 

 Następnie przystąpiono do przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Radni nie zgłosili wniosków i uwag do protokołu z XVII sesji Rady Gminy Krościenko 

Wyżne z dnia 28czerwca 2012 r., wobec czego Przewodniczący Rady Gminy – Antoni 

Dębiec zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

13 radnych: 

 - „za” przyjęciem protokołu głosowało 11 radnych, 

 - „przeciw” – 0 radnych, 

 - „wstrzymało się” od głosu 2 radnych, 

 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęłaPROTOKÓŁ 

NR XVII/2012 z XVII Sesji Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 28 czerwca 2012 r.  

 

Ad. 5 

 Następnie przystąpiono do realizacji punku w następującym brzmieniu: „Przyjęcie 

informacji oprzebiegu wykonania budżetu i o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Krościenko Wyżne za I półrocze 2012 roku oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej 

i instytucji kultury za I półrocze 2012 roku.” 
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Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar przedstawił przedmiotową informację (zarządzenie Nr 

III/206/2012 Wójta Gminy Krościenko Wyżne 13 sierpnia 2012 r. w sprawie informacji 

o przebiegu wykonania budżetu i o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Krościenko Wyżne za I półrocze 2012 roku oraz informacji o przebiegu wykonania 

planu finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej i instytucji kultury 

za I półrocze 2012 roku). Podsumowując stwierdził on, że: 

1) Zgodnie ze sprawozdaniem Rb-27S z planu wynoszącego po zmianach 13 036 410,67 zł  

wykonano dochody w wysokości 6 845 266,93 zł, co stanowi 52,51% planowanych 

dochodów. 

2) Zgodnie ze sprawozdaniem Rb-28S na plan wydatków wynoszącego po zmianach 

13 425 492,35 zł, wydatkowano kwotę 6 303 915,12 zł, co stanowi 46,95 % 

planowanych wydatków. 

3) Wydatki budżetowe realizowano sukcesywnie w miarę wpływów dochodów 

budżetowych przy zachowaniu terminów płatności oraz celowości planowanych kwot. 

4) W ogólnym planie wydatków wydzielono wydatki majątkowe w kwocie 

2 747 359,58 zł, z czego na nakłady inwestycyjne wydatkowano kwotę 600 621,43 zł, 

co stanowi 21,86%. 

5) Na wydatki bieżące planowano kwotę 10 678 132,77 zł, którą zrealizowano 

w wysokości 5 703 293,69 zł, co stanowi 53,41% planu rocznego wydatków bieżących. 

6) Rozchody związane ze spłatą kredytów i pożyczek krajowych wynosiły 600 000,00 zł 

(kredyt długoterminowy w Banku Spółdzielczym w Rymanowie i w ING Bank Śląski w 

Rzeszowie oddział Krosno) oraz spłatą pożyczki otrzymanej na finansowanie zadań 

realizowanych z udziałem środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej (Bank 

Gospodarstwa Krajowego w Warszawie). 

7) Jednostki zaliczane do sektora finansów publicznych: instytucja kultury – Gminna 

Biblioteka Publiczna oraz Samodzielny Publiczny Gminny Zakład Opieki Zdrowotnej 

w Krościenku Wyżnym przedłożyły sprawozdania z wykonania planu finansowego za I 

półrocze 2012 r. z wyodrębnieniem przychodów i kosztów działalności. Ponadto 

jednostki te przedłożyły informacje o stanie należności i zobowiązań wymagalnych, 

które na dzień 30 czerwca 2012 r. nie wystąpiły. 

8) W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Krościenko Wyżne  na lata 2012-2018 

uchwalonej uchwałą nr XII/97/11 z dnia  28 grudnia 2011 roku w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na lata 2012-2018, 

w związku z uzyskaniem  dodatkowych dochodów oraz zaplanowanymi inwestycjami, 

w I półroczu 2012 r., wprowadzono następujące zmiany: 

1) zwiększono dochody bieżące w roku 2012 o kwotę 366 281,67 zł, 

2) zwiększono dochody majątkowe w roku 2012 o kwotę 262 496,00 zł, 

3) zwiększono wydatki bieżące w roku 2012 o kwotę 289 084,67 zł, w tym:  

- zmniejszono wynagrodzenia i składki od nich naliczane o kwotę 46 644,84 zł, 

- zmniejszono wydatki związane z realizacją ich statutowych zadań o kwotę 

23 099,19 zł, 

- zwiększono wydatki na programy finansowane z udziałem środków, o których 

mowa w art.5 ust 1 pkt 2 i 3, w części związanej z realizacją zadań jednostki 

samorządu terytorialnego o kwotę 229 277,10 zł, 

- zwiększono wydatki na świadczenia na rzecz osób fizycznych o kwotę 

116 259,60 zł, 

- zwiększono dotacje na zadania bieżące o kwotę 13 292,00 zł; 

4) zwiększono wydatki majątkowe w roku 2012 o kwotę 1 473 401,68 zł, w tym: 
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- zmniejszyły się wydatki majątkowe objęte limitem art. 226 ust. 4 uofp o kwotę 

33 000,00. 

9) Ujęte zmiany w budżecie Gminy Krościenko Wyżne wprowadzone zostały: 

zarządzeniami Wójta Gminy Nr III/151/2012 z dnia 19 stycznia 2012 r., Nr 

III/156/2012 z dnia 15 lutego 2012 r., Nr III/161/2012 z dnia 29 lutego 2012 r., Nr 

III/165/2012 z dnia 15 marca 2012 r., Nr III/179/2012 z dnia 30 marca 2012 r., Nr 

III/185/2012 z dnia 30 kwietnia 2012 r., Nr III/188/2012 z dnia 24 maja 2012 r., Nr 

III/195/2012 z dnia 15 czerwca 2012 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Krościenko Wyżne na 2012 rok  oraz uchwałami Rady Gminy Krościenko Wyżne Nr 

XIII/107/2012 z dnia 29 lutego 2012 r., Nr XIV/113/2012 z dnia 28 marca 2012 r., Nr 

XV/120/2012. z dnia 27 kwietnia 2012 r., Nr XVI/123/2012 z dnia 22 maja 2012 r. oraz 

Nr XVII/129/2012 z dnia 28 czerwca 2012 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Krościenko Wyżne na 2012 r.  

10) W I półroczu 2012 r. wprowadzono następujące zmiany na przedsięwzięciach: 

1) na przedsięwzięciu „Budowa budynku straży pożarnej i świetlicy gminnej  

z pomieszczeniami gospodarczymi na usługi dla ludności w Pustynach – 

Podniesienie standardu i bezpieczeństwa życia i pracy na wsi oraz kompleksowe 

zaspokojenie potrzeb społecznych ludności” – zwiększono środki finansowe w roku 

2012 o kwotę 17 000,00 zł, w związku z wystąpieniem dodatkowych robót 

elektroenergetycznych, 

2) na przedsięwzięciu „Remont i modernizacja budynku OSP Krościenko Wyżne – 

Podniesienie standardu i bezpieczeństwa życia i pracy na wsi oraz kompleksowe 

zaspokojenie potrzeb społecznych ludności” – w związku z toczącym się 

postępowaniem uwłaszczeniowym posesji zmniejsza się wartość przedsięwzięcia 

w 2012 r. do kwoty 50 000,00 zł i zwiększa się wartość zadania w 2013 r. do kwoty 

550 000,00 zł bez zmiany wartości ogółem zadania i okresu realizacji.  

 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Krościenku 

Wyżnym – Teresa Mazur przedstawiła informację z wykonania planu finansowego 

samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej za I półrocze 2012 roku (załącznik nr 

14 do w/w zarządzenia). 

 

Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Krościenku Wyżnym – Anita Fal przedstawiła 

informację z wykonania planu finansowego instytucji kultury – Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Krościenku Wyżnym za I półrocze 2012 roku (załącznik nr 15 do w/w 

zarządzenia). 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił Przewodniczących stałych 

Komisji Rady Gminy o przedstawienie opinii: 

a) Przewodniczący – Krzysztof Ronowski stwierdził, że Komisja Rewizyjna 

na posiedzeniu w dniu 24 sierpnia 2012 r. w wyniku dokonanej analizy pozytywnie 

zaopiniowała informację z wykonania budżetu Gminy Krościenko Wyżne 

za I półrocze 2012 roku – 3 głosy „za” (jednogłośnie), 

b) Przewodniczący – Jan Omachel stwierdził, że Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich na posiedzeniu w dniu 27 sierpnia 2012 r. pozytywnie zaopiniowała 

informację z wykonania budżetu Gminy Krościenko Wyżne za I półrocze 2012 roku – 

3 głosy „za” (jednogłośnie), 

c) Przewodniczący – Bolesław Pudłowski stwierdził, że Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska na posiedzeniu w dniu 28 sierpnia 
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2012 r. pozytywnie zaopiniowała informację z wykonania budżetu Gminy Krościenko 

Wyżne za I półrocze 2012 roku – 3 głosy „za” (jednogłośnie), 

d) Przewodniczący – Zdzisław Omachel stwierdził, że Komisja Budżetu i Finansów 

na posiedzeniu w dniu 29 sierpnia 2012 r. pozytywnie zaopiniowała informację 

o przebiegu wykonania budżetu i o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Krościenko Wyżne za I półrocze 2012 roku oraz informację o przebiegu 

wykonania planu finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej 

i instytucji kultury za I półrocze 2012 roku - 4 głosy „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy –Antoni Dębiec zapytał Wójta Gminy, czy 

przewiduje, że wykonanie dochodów pod koniec 2012 r. będzie na podobnym poziomie co 

w I półroczu 2012 r. (ok. 52%). 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że uważa, że na koniec roku nie powinno być 

dużych rozbieżności w wykonaniu dochodów w stosunku do I półrocza 2012 r. (możliwe 2% 

wahania w stosunku do I półrocza 2012 r.). Dodał, że w I półroczu 2012 r. planowane zadania 

sukcesywnie były realizowane. Zachowana jest płynność finansowa. 

 

Na salę narad przyszła radna Bernadeta Folta. Od tej chwili w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec zarządził 

głosowanie nad przyjęciem informacji. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

 - „za” przyjęciem informacji głosowało 13 radnych, 

 - „przeciw” – 0 radnych, 

 - „wstrzymał się” od głosu 1 radny, 

 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżne przyjęłainformacjeo przebiegu 

wykonania budżetu i o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Krościenko Wyżne za I półrocze 2012 roku oraz informacje o przebiegu wykonania 

planu finansowego samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej i instytucji 

kultury za I półrocze 2012 roku (informacja w załączeniu). 

 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował DyrektorSamodzielnego Publicznego Gminnego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej oraz Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Krościenku 

Wyżnym za udzielone informacje. 

 

 

Ad. 6  

 Następnie przystąpiono do realizacji punktu w brzmieniu: „Informacja Wójta Gminy 

za okres międzysesyjny o realizacji wniosków i uchwał oraz wydanych zarządzeniach”. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił informację o wydanych zarządzeniach w okresie 

międzysesyjnym, tj. w okresie od dnia 29 czerwca 2012 r. do dnia 23 sierpnia 2012 r. 

(informacja w załączeniu). Ponadto poinformował, że w okresie międzysesyjnym: 

1) W miesiącu czerwcu br. została zakończona budowa oświetlenia ulicznego ul. 

Szkolna. Złożono wniosek o refundację kosztów. 

2) Został oddany do użytkowania Dom Ludowy w Pustynach. Złożono wniosek 

o płatność (zwrot ok. 420 tys. zł). Ogólny koszt budowy budynku Domu Ludowego 

w Pustynach wynosi ok. 1 180 tys. zł (koszty wykonawstwa, inspektor nadzoru oraz 
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drobne wydatki, przyłącz gazowy.Z tej kwoty wysokość kwoty refundowanej wynosi 

ok. 457 tys. zł. 

3) Został ogłoszony i rozstrzygnięty przetarg naremont dróg dojazdowych do pól -działki 

w Krościenku Wyżnym nr 3410 („Omachlówka”) i 991 (boczna od ul. 

Wisłoczej).Podpisano umowę z Wykonawcą, którym została firma Rejon Budowy 

Dróg i Mostów. Wobec braku zgody kilku właścicieli działek na wyremontowanie 

drogi do pola (dot. działki nr 3410), prawdopodobnie zakres prac ulegnie 

zmniejszeniu. Wobec tego, że po przetargu pozostały wolne środki, będziemy składać 

wniosek, aby w ramach przyznanych środków dofinansowania został wykonany 

dodatkowo remont drogi na czubku góry Marynkowskiej (dot. wyżwirowania).  

4) Został ogłoszony i rozstrzygnięty przetarg na wykonanie placu zabaw przy szkole 

podstawowej w ramach programu „Radosna Szkoła”.W dniu dzisiejszym Komisja 

dokonała wyboru Wykonawcy. Wykonawcą została firma - Przedsiębiorstwo 

wielobranżowe APIS z Jarosławia. Termin wykonania zadania jest do końca miesiąca 

października br.  
5) Wykonawca zgłosił do odbioru budowę remizy OSP w Pustynach. W najbliższym 

miesiącu nastąpi jej odbiór.  
6) W trakcie wakacji organizowane były imprezy kulturalne, m. in. Dożynki Gminne, 

Klaun. 
 

W otwartej dyskusji głos zabrał radny Paweł Lorens, który zapytał Wójta Gminy, czy 

w związku z niedługo rozpoczynającym się rokiem szkolnym był problem z obsadzeniem 

w szkole liczby godzin dla nauczycieli, czy brakowało, w związku z tym, że jest niż 

demograficzny.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że nie było problemu. Arkusz organizacyjny wraz 

z aneksem zostały przez niego już zatwierdzone. Zmiana dot. 1 osoby, która wykorzystuje 

urlop dla podratowania zdrowia. 

 

Radny Paweł Lorens dopytał, czy wszyscy nauczyciele, którzy do tej pory pracowali mają 

zapewnione godziny. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że tak. 

 

 

Ad. 7 

 Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Gminie Krościenko Wyżne na 2012 rok. 

 

Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik przedstawiła projekt w/w uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Stwierdziła ona, że projekt uchwały zakłada następujące zmiany w gminnym 

preliminarzu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne 

na 2012 rok: 

1) w pkt 3 „Posiedzenia Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych” rubryka 

„Koszty” otrzymuje brzmienie: „2 489,00 zł” (zwiększenie o kwotę 652,00 zł), 

2) w pkt 15 „Place zabaw, rekreacyjno-sportowe” rubryka „Koszty” otrzymuje brzmienie: 

„9 754,87 zł” (zwiększenie o kwotę 2 173,00 zł), 

3) w pkt 20 „Zajęcia kółka tanecznego” rubryka „Koszty” otrzymuje brzmienie: 

„1 449,00 zł” (zmniejszenie o kwotę 1 242,00 zł), 
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4) w pkt 22 „Koło tańca towarzyskiego” rubryka „Koszty” otrzymuje brzmienie: 

„230,00 zł” (zmniejszenie o kwotę 2461,00 zł), 

5) pkt 24 otrzymuje nowe brzmienie: 

 

 

24. 

 

Zajęcia 

sportowe – 

gra w piłkę 

nożną 

 

 

edukacja 

 

 

 od września 

2012 r. do 

listopada 2012 r. 

średnio 6 godz. 

tygodniowo 

w miejscowości 

Pustyny 

 

 

mieszkańcy 

Gminy 

Krościenko 

Wyżne 

 

Instruktor 

 

1 748,00 zł 

(76 godz. x 

23 zł) 

 

promowanie 

zdrowego stylu 

życia, rozwijanie 

zainteresowań, 

zorganizowanie 

młodzieży czasu 

wolnego 

(z preliminarza usunięto zadanie – festyn parafialny „Majówka rodzinna” z kwotą 

1 770,00 zł), 

6) w pkt 25 „Działalność Klubu Seniora” rubryka „Koszty” otrzymuje brzmienie: 

3 300,00 zł (zwiększenie o kwotę 500,00 zł), 

7) w pkt 27 „Działalność Koła Klubu Młodego Szachisty i Warcabisty” rubryka „Koszty” 

otrzymuje brzmienie: 2 000,00 zł (zwiększenie o kwotę 400,00 zł). 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił o opinie Komisji: 

1) radny Jan Omachel – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdził, że opinia Komisji jest pozytywna – 3 głosy „za” 

(jednogłośnie), 

2) radny Zdzisław Omachel– Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, że 

opinia Komisji jest pozytywna – 4 głosy „za” (jednogłośnie), 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, wobec czego 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych. 

 - „za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 

 - „przeciw” – 0 radnych, 

 - „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

w związku z powyższym Rada Gminy Krościenko Wyżnepodjęła UCHWAŁĘ 

NR XVIII/130/2012 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Krościenko Wyżne 

na 2012 rok (uchwała w załączeniu).  

 

 

Ad. 8 

 W dalszej części posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Krościenko Wyżne na 2012 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar przedstawił przedmiotowy projekt uchwały (projekt 

uchwały w załączeniu). Stwierdził on, że w preliminarzu do Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krościenko Wyżne na 2012 rok, wprowadza się 

następujące zmiany: 

1) w pkt 5 „Udział w spektaklu teatralnym lub seansie filmowym o treści 

antynarkotykowej” (udział uczniów Publicznego Gimnazjum w Krościenku Wyżnym) 

rubryka „Czas i miejsce” otrzymuje brzmienie: „IX-X 2012”. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił o opinie Komisji: 

1) radny Jan Omachel – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich stwierdził, że opinia Komisji jest pozytywna – 3 głosy „za” 

(jednogłośnie), 

2) radny Zdzisław Omachel– Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów stwierdził, że 

opinia Komisji jest pozytywna – 4 głosy „za” (jednogłośnie), 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu w związku z czym 

prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR 

XVIII/131/2012 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Krościenko Wyżne na 2012 rok (uchwała 

w załączeniu).  

 

Ad. 9 

 W kolejnym punkcie posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel przedstawił projekt w/w uchwały (projekt uchwały 

w załączeniu). Stwierdził on, że Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Krościenko Wyżne zostało uchwalone uchwałą Nr XXI/149/2001 

Rady Gminy Krościenko Wyżne z dnia 9 listopada 2001 r.Podstawą przystąpienia do zmiany 

Studium i w przyszłości zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

gminy są wnioski mieszkańców gminy, które rozpatrzonoi uwzględniono w przypadkach 

występowania dróg dojazdowych do działek, terenów nieoderwanych od terenów istniejącej 

zabudowy, z dostępem do mediów. Proponowane tereny do opracowania zmiany Studium 

położone są w miejscowości Krościenko Wyżne i w miejscowości Pustyny, o czym stanowi 

załącznik graficzny (są to m.in. w Krościenku Wyżnym - obszary przy ul. Marynkowskiej do 

granicy z Korczyną, ul. Grunwaldzkiej, przy Urzędzie Gminy do drogi na cmentarz, 

w Pustynach – w sąsiedztwie terenów stanowiących własność firmy WALTER. Zmiany dot. 

również korekty oznaczeń – dostosowanie oznaczeń Studium do oznaczeń Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego (od strony Zalesia i ul. Spacerowej w Pustynach).  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos: 

1) radnemu Janowi Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury i Spraw 

Obywatelskich, który stwierdził, że opinia Komisji jest pozytywna – 3 głosy „za” 

(jednogłośnie), 

2) Bolesławowi Pudłowskiemu – Przewodniczącemu Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, który stwierdził, że opinia Komisji jest pozytywna – 

3 głosy „za” (jednogłośnie), 

3) radnemu Zdzisławowi Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, 

który stwierdził, że opinia Komisji jest pozytywna – 4 głosy „za” (jednogłośnie). 
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W otwartej dyskusji nad projektem uchwały głos zabrał radny Zdzisław Omachel, który 

przedstawił propozycję ujęcia w Studium oraz Planie obszarów „na dziko zalesianych”. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachelstwierdził, że nie rozmawiał z urbanistami na temat włączenia do 

zmianyStudium i Planu obszarów „na dziko zalesianych”. Zaznaczył, że w trakcie procedury 

zmiany może nastąpić korekta proponowanych wstępnych założeń. 

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał, czy jest graniczna kwotaprzeznaczona na sporządzenie 

zmian Studium i Planu. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że szacowana kwota powinna się zmieścić 

w 50 tys. zł netto. Zostanie przeprowadzona odpowiednia procedura dotycząca udzielenia 

zamówienia.  

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał, czy zostały uwzględnione wszystkie dotychczas złożone 

przez mieszkańców wnioski. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że generalnie wszystkie zasadne wnioski złożone 

przez mieszkańców zostały uwzględnione. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał, ile mniej więcej wniosków 

uwzględnia projekt zmiany. 

 

Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik odpowiedziała, że projekt zmiany Studium 

i późniejszego Planu obejmuje ok. 50-70 wniosków mieszkańców. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel dopowiedział, że są również wnioski wspólne podpisane przez 

kilku, czasem kilkunastu mieszkańców gminy. 

 

Radny Zdzisław Omache zapytał, czy przy przygotowaniu zmiany Studium i Planu zwrócono 

uwagę na klasyfikacje gruntów z uwagi na to, że odrolnienie gruntów lepszych  klas  wymaga 

zgody Ministra Rolnictwa. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że nie planuje zmianyklasyfikacji bonitacyjnej 

gruntów. 

 

Radny Zdzisław Omachel zapytał, czy „obwodnica Krościenka”zostanie wytrąconaprzy 

zmianie. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że zorientuje się w temacie ewentualnych zmian 

przebiegu trasy obwodnicy przez teren Krościenka Wyżnego.  

 

Radny Paweł Lorens zapytał, czy zmiana Studium uwzględnia wniosek firmy SANTOS. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że firma SANTOS otrzymała od gminy 

wyjaśnienie odnośnie warunków, na podstawie których może budować (po zmianie nazwy 

zadania). Zakres prac tej firmy jest zgodny z obowiązującym Miejscowym Planem 

Zagospodarowania Przestrzennego i nic nie stoi na przeszkodzie ich wykonywania.  
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Radny Paweł Lorens stwierdził, że nie wyobraża sobie, aby trasa „obwodnicy Krościenka” 

przebiegała przez teren ul. Grunwaldzkiej, gęsto zaludnionej. Zwrócił uwagę, aby podjąć 

próby rozmów z Krosnem odnośnie modyfikacji przebiegu tej trasy. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu w związku z czym prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 
 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR 

XVIII/132/2012 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Krościenko 

Wyżne(uchwała w załączeniu).  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zarządził przerwę w posiedzeniu w godz. 14
10

 

14
20

. 

 

 

Ad. 10 

 Po przerwie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2012 rok. 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar przedstawił obecnym projekt w/w uchwały według 

zwiększeń oraz zmniejszeń w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach klasyfikacji 

budżetowej (projekt uchwały w załączeniu). Stwierdził on, że w projekcie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2012 rok: 

1) zwiększa się plan dochodów o kwotę 392 834,00 zł, w tym: 

a) w dziale 720 – Informatyka o kwotę 246 373,00 zł – dotacje celowe, 

b) w dziale 758 – Różne rozliczenia o kwotę 9 000,00 zł – pozostałe odsetki, 

c) w dziale 801 – Oświata i wychowanie – dochody bieżące i majątkowe w kwocie 

137 461,00 zł; 

2) zwiększa się plan wydatków o kwotę 392 834,00 zł, w tym: 

a) w dziale 720 – Informatyka w kwocie 246 373,00 zł – wydatki majątkowe - 

realizacja projektu PSeAP „Podkarpacki System e-Administracji Publicznej”, 

b) w dziale 754 –Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa w kwocie 

4 000,00 zł, 

c) w dziale 801 – Oświata i wychowanie w kwocie 137 461,00 zł – szkoły 

podstawowe – wydatki bieżące w kwocie 133 262,00 zł oraz wydatki majątkowe 

w kwocie 4 199,00 zł - zakup środków trwałych do Szkoły Podstawowej 

w Krościenku Wyżnym (Rządowy Program rozwijania kompetencji uczniów 

i nauczycieli w zakresie stosowania technologii informacyjno-komunikacyjnych – 

„Cyfrowa Szkoła”), 

d) w dziale 921 „Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – wydatki bieżące 

w kwocie 4 000,00 zł, 

e) w dziale 926 „Kultura fizyczna” – wydatki bieżące w kwocie 1 000,00 zł; 

3) zmniejsza się plan wydatków o kwotę 31 240,00 zł, w tym: 

a) w dziale 600 – Transport i łączność w kwocie 20 000,00 zł – drogi publiczne 

gminne – wydatki bieżące w kwocie 12 000,00 zł i drogi wewnętrzne – wydatki 

bieżące w kwocie 8 000,00 zł, 
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b) w dziale 852 – Pomoc społeczna w kwocie 240,00 zł – wspieranie rodziny – 

wydatki bieżące, 

c) w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska w kwocie 1 000,00 zł 

– wydatki bieżące, 

d) w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 10 000,00 zł 

– wydatki bieżące; 

4) zwiększa się plan wydatków o kwotę 31 240,00 zł, w tym: 

a) w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa w kwocie 11 000,00 zł – wydatki 

bieżące – podatek od nieruchomości, 

b) w dziale 852 – Pomoc społeczna w kwocie 240,00 zł – wspieranie rodziny – 

wydatki bieżące, 

c) w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego w kwocie 20 000,00 zł 

– wydatki bieżące. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos radnemu Zdzisławowi 

Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, który stwierdził, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 4 głosy „za” (jednogłośnie). 

 

W otwartej dyskusji nad projektem uchwały głos zabrał radny Paweł Lorens, który zapytał 

o realizację projektu – PSeAP-Podkarpacki System e-Administracji Publicznej. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachelpoinformował, że w ostatnich dniach był na posiedzeniu ogólnym 

komitetu,na którym został wybrany główny inżynier oraz wykonawca projektu PSeAP. W 

najbliższych dniach zostanie ogłoszony przetarg na dostawę sprzętu do poszczególnych gmin. 

Zostały zatwierdzone wszystkie listy sprzętu dla każdej gminy, która ma uczestniczyć w 

programie. W drugim i trzecim kwartale do końca roku ma nastąpić dostawa sprzętu do gmin 

z zakończeniem całości projektu w 2013 r. (łącznie ze szkoleniami, instruktarzami). W 

związku z tym, że został zwiększony zakres rzeczowy naszego wniosku o 4 komputery, na 

najbliższej sesji Rady Gminy konieczne będzie podjęcie uchwały dot. zmian w budżecie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zapytał, jaki sprzęt otrzyma gmina. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że nasza gminaotrzyma 19 komputerów 

stacjonarnych, 5 laptopów, serwer, infomat, sieć, oprogramowanie, elektroniczny obieg 

dokumentacji oraz 9 podpisów elektronicznych wraz z licencjami na całość. Powinno to 

kompleksowo zabezpieczyć Urząd Gminy w sprzęt elektroniczny.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec poprosił o informacje nt. projektu Cyfryzacji 

Szkoły. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że wniosek w ramach programu – Cyfryzacja 

Szkoły został pozytywnie rozpatrzony i dot. zakupu sprzętu elektronicznego do szkoły – będą 

to m.in. komputery, tablice interaktywne. Dodał, że tak jak pisał w „Dębinie” w tym roku 

udało się pozyskać dla szkoły kwotę w wysokości ok. 306 tys. zł.  

 

Radny Paweł Lorens zapytał, czy w Publicznej Szkole Podstawowej będą nadal zatrudnione 

2 osoby do pomocy przy wydawaniu posiłków. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że osoby przy wydawaniu posiłków były 

zatrudnione w ramach prac publicznych i nie potrafi powiedzieć, czy nadal będą one 
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zatrudnione. To zależy od Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej. Prawdopodobnie 

w ramach robót publicznych zatrudnienie tych osób nie będzie kontynuowane w tym roku 

z uwagi na brak możliwości finansowych Urzędu Pracy.   

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar dopowiedział w sprawie projektu – Cyfryzacja Szkoły, że 

w uchwale budżetowej na dzisiejszej sesji wprowadzona jest wyłącznie kwota dotacji do 

projektu, natomiast co do udziału środków własnych gminy, środki te zostaną wprowadzone 

po wyniku przetargu na plac zabaw, gdyż wpływa to na możliwości finansowe szkoły. 

 

Pozostali radni nie zabrali głosu, wobec czego prowadzący posiedzenie – Antoni Dębiec 

zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XVIII/ 133 /2012 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Krościenko Wyżne na 2012 rok (uchwała 

w załączeniu). 

 

 

Ad. 11 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na lata 2012-2018. 

 

Skarbnik Gminy – Grzegorz Prugar przedstawił projekt w/w uchwały(projekt uchwały 

w załączeniu).  Stwierdził on, że w związku z uzyskaniem dodatkowych dochodów oraz 

zaplanowanymi inwestycjamiwprowadza się następujące zmiany w wieloletniej prognozie 

finansowej oraz w prognozie kwoty długu Gminy Krościenko Wyżne na lata 2012-2018, 

określonych w załączniku nr 1 do uchwały Nr XII/97/2011 Rady Gminy Krościenko Wyżne 

z dnia 28 grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krościenko Wyżne na lata 2012-2018, zmienionej uchwałą Nr XVII/129/2012 Rady Gminy 

Krościenko Wyżne z dnia 28 czerwca 2012 r. o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krościenko Wyżne na lata 2012-2018: 

1) zwiększa się dochody ogółem w roku 2012 o kwotę 431 696,00 zł, w tym: 

a) zwiększa się dochody majątkowe o kwotę 250 572,00 zł, 

b) zwiększa się dochody bieżące o kwotę 181 124,00 zł; 

2) zwiększa się wydatki bieżące w roku 2012 o kwotę 177 069,00 zł, w tym: 

a) zwiększa się wydatki na wynagrodzenia i składki od nich naliczane o kwotę 

39 848,63 zł, 

b) zwiększa się wydatki związane z funkcjonowaniem organów JST o kwotę 

97 525,49 zł, 

c) zwiększa się wydatki na świadczenia na rzecz osób fizycznych o kwotę 38 878,40 zł, 

d) zwiększa się dotacje na zadania bieżące o kwotę 816,48 zł; 

3) zwiększa się wydatki majątkowe w roku 2012 o kwotę 254 627,00 zł. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec oddał głos radnemu Zdzisławowi 

Omachlowi – Przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, który stwierdził, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – oddano 4 głosy „za” (jednogłośnie). 
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W otwartej dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabrali głosu, w związku z powyższym 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. W głosowaniu jawnym uczestniczyło 

14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżne podjęła UCHWAŁĘ NR XVIII/ 134 /2012 

o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krościenko Wyżne na lata 2012-2018 (uchwała w załączeniu). 

 

 

Ad. 12 

 Następnie przystąpiono do podjęcia oświadczenia w sprawie nadania imion drzewom 

będącym pomnikami przyrody na terenie Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec odczytał pismo Redakcji szkolnej KLEKS 

z Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Krościenku Wyżnym z dnia 

20 czerwca 2012 r., tj. wniosek o nadanie imion dębom rosnącym w naszej miejscowości na 

działce gminnej nr 2595 nad Wisłokiem w tzw. Pasterniakach (kserokopia pisma 

w załączeniu).  

 

W otwartej dyskusji radni nie zabrali głosu, w związku z powyższym Przewodniczący Rady 

Gminy zarządził głosowanie nad podjęciem oświadczenia. W głosowaniu jawnym 

uczestniczyło 14 radnych: 

- „za” głosowało 14 radnych, 

- „przeciw” – 0 radnych, 

- „wstrzymało się” od głosu 0 radnych, 

 

wobec czego Rada Gminy Krościenko Wyżnepodjęłaoświadczenie w sprawie nadania 

imion drzewom będącym pomnikami przyrody na terenie Gminy Krościenko 

Wyżne(oświadczenie wraz z aktem nadania w załączeniu).  

 

 

Ad. 13 

  W dalszej części posiedzenia Rada Gminy przystąpiła do realizacji punktu 

w brzmieniu: „Wolne wnioski, interpelacje i zapytania”.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec zwrócił się do Wójta Gminy z prośbą 

o załatanie dziur na nawierzchni asfaltowej ul. Wójtowskiej (na prośbę mieszkańców). 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że sprawę naprawy nawierzchni ul. Wójtowskiej 

przekaże do realizacji pracownikowi – Stanisławowi Śliwińskiemu. 

 

Radny Paweł Lorens zwrócił się do Wójta Gminy z prośbą o pomalowanie pasów 

zewnętrznych wzdłuż krawędzi jezdni ul. Marynkowskiej. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że będzie monitował sprawę pomalowania pasów 

zewnętrznych u zarządcy drogi - Powiatu Krośnieńskiego. 
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Radny Marek Filar zwrócił się z prośbą o sprawdzanie przez dzielnicowego bezpieczeństwa 

na ścieżce pieszo-rowerowej w Krościenku Wyżnym (na ścieżce często odbywają się wyścigi 

skuterami). 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że z uwagi na charakter pracy (niebieskie karty, 

udział w zespołach interdyscyplinarnych, wizyty w rodzinach itp.), interwencja 

dzielnicowego w terenie jest ograniczona. Zaproponował, aby nagłych przypadkach dzwonić 

na numer 997 z prośbą o przyjazd patrolu. 

 

Radny Jan Omachel - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Obywatelskich: 

1) poruszył temat omawiany na Komisji, dot. bezpieczeństwa wokół obiektów 

publicznych.Poinformował, że Komisja postulowała o nadanie regulaminów 

przebywania na tych obiektach oraz o rozszerzenie monitoringu przy obiektach.Radny 

stwierdził, że powinniśmy w przyszłości podyskutować i opracować strategię 

działania poprawy bezpieczeństwa w gminie, 

2) zaproponował, aby z racji powstałej bazy lokalowej w Pustynach przynajmniej co 

drugi, trzeci rok,były organizowane dożynki gminne w Sołectwie Pustyny. Jako 

przykład podał Zalesie, które po raz drugi było gospodarzem dożynek gminnych. 

 

Radna Beata Sobieraj: 

1) zapytała o możliwość przedłużenia nawierzchni asfaltowej ulicy Grunwaldzkiej, gdzie 

rozwija się budownictwo mieszkaniowe, 

2) poprosiła o zamontowanie oświetlenia przy ul. Kasztanowej (prośba mieszkańców), 

3) zapytała o budowę oświetlenia w sali gimnastycznej szkoły podstawowej (pod 

prowadzenie zawodów w tenisie stołowym). 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że: 

1) w bieżącym roku nie są planowane prace przy przedłużeniu asfaltu ul. 

Grunwaldzkieji zaznaczył, że nie chciałby w przyszłości znacząco przedłużać tam asfaltu 

dostosowując go do nowej zabudowy. Dodał, że dotychczas drogata jest drogą 

wewnętrzną, w związku z tym ogranicza to możliwości działania. 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec dopowiedział, że część mieszkańców obawia 

się, że przy znacznym przedłużeniu asfaltu ul. Grunwaldzkiej od Łężan zrobi się droga 

przejazdowa do Krościenka; 

2) rozważy możliwość oświetlenia przy ul. Kasztanowej; 

3) z uwagi na brak środków w budżecie na razie odstąpił od wykonania oświetlenia w sali 

gimnastycznej szkoły podstawowej. W zależności od posiadanych środków zadanie być 

może w tym roku będzie jeszcze realizowane. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel poinformował radnych, że wraz ze Skarbnikiem był przed sesją 

Rady Gminy w Rzeszowskiej Agencji Rozwoju Regionalnego, która w naszym imieniu 

wykonuje wniosek – Termoizolacja budynku Domu Ludowego i budynku OSP 

w miejscowości Krościenko Wyżne. Wniosek ten został podpisany i zostanie w dniu 

dzisiejszym złożony przez Agencję do Podkarpackiego Urzędu Marszałkowskiego. Do 

kompletu dokumentacji składanej do Urzędu Marszałkowskiego wymagana jest uchwała 

intencyjna, która będzie podstawą do zawarcia umowy na dotację z tego programu. Projekt tej 

uchwały został przygotowany, jednakże okazało się dzisiaj, że zmianie uległy kwoty, 

ponieważ jako koszty kwalifikowane nie zostaną wzięte pod uwagę: pomieszczenie 

dzierżawione przez Bank Spółdzielczy w Rymanowie oraz pomieszczenie dzierżawione przez 

pocztę. Wójt Gminy dodał, że wraz ze Skarbnikiem złożyli oświadczenie, że intencyjna 
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uchwała Rady Gminy zostanie dostarczona w terminie późniejszym, przed podpisaniem 

umowy. Następnie poinformował, że ogólna kwota inwestycji termomodernizacji wynosić 

będzie ponad 5 mln zł brutto (całkowita przebudowa tych 2-ch budynków), przy czym 

dofinansowanie może wynieść 85% kosztów kwalifikowanych, nie mniej niż 500 tys. zł. Stąd 

bierze się grupowanie tych dwóch zadań. Jeżeli byłaby możliwość niższej kwoty, zadania nie 

musiałyby łącznie być składane do dofinansowania. Wójt Gminy powiedział, że twierdzi, że 

zadanie jest do zrobienia w przeciągu dwóch następnych lat, zaznaczając, że w bieżącym roku 

zostały już poniesione koszty na projekt, na przygotowanie audytu oraz studium 

wykonalności. Koszty zadania w 2013 r. zgodnie z kosztorysem wynosiłyby 1 mln 800 tys. zł, 

w 2014 – 2 mln 600 tys. zł (w 2014 r. jest to kwota, którą gmina średnio rocznie inwestuje 

i praktycznie rok ten zamknąłby się na realizacji tych dwóch zadań). Po przetargu powyższe 

kwoty na pewno uległyby zmniejszeniu o ok. 30%. Ewentualne kredytowanie przedsięwzięcia 

dałoby możliwość realizacji innych zadań. Wójt Gminy zaznaczył że chce, aby ul. Północna 

i Południowa poszły do kapitalnego remontu w 2013 r. (ma nadzieję że Powiat Krośnieński 

nie wycofa się ze złożenia wniosku o dofinansowanie w ramach „Schetynówek” na te dwie 

drogi). Łącznie na obydwie drogi udział gminy i powiatu w realizacji (po. ok. 30% kosztów 

zadania) wynosiłby ok. 600 tys. zł. Wójt Gminy powiedział radnym, że to są dylematy, przed 

którymi stajemy w najbliższej przyszłości, póki co jest czas by o nich rozmawiać. 

 

Radny Jan Omachel zapytał, dlaczego tak w ostatniej chwili jest o tym mowa, kiedy pół roku 

był czas na przygotowanie. 

 

Wójt Gminy – Jan Omachel odpowiedział, że kosztorys otrzymał dopiero w dniu 8 sierpnia 

br. (było spóźnienie). Obróbka dokumentów złożonych do Rzeszowskiej Agencji Rozwoju 

Regionalnego trwała praktycznie 2 tygodnie. Natomiast o wymogu uchwały Rady Gminy 

dowiedział się w ostatnich dniach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Antoni Dębiec stwierdził, że tutaj przede wszystkim trzeba 

się zastanowić nad zasadnością w ogóle korzystania z tego programu. Dofinansowanie 

zadania wynoszące ok. 15% ogólnej kwoty to nie są rewelacje.  

 

Wójt Gminy – Jan Omachel stwierdził, że jeżeli nie podejmiemy się tego projektu, to 

w najbliższych dwóch latach nie zyskamy nigdzie więcej.  

 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że można w każdej chwili podjąć się realizacji 

zadania z własnych środków, natomiast w przypadku dyskutowanego projektu kwota 

dofinansowania nie wiele wybiega poza własne środki. W przypadku realizacji trzeba mieć 

świadomość, że zamkniemy się przez kolejne 2 lub więcej lat (w przypadku zaciągnięcia 

kredytu). 

 

Wójt Gminy - Jan Omachel powiedział, że w takim razie czeka na jakąś alternatywę, co 

w tym układzie będziemy robić. Budynek Urzędu Gminy trzeba remontować – z sufitów 

cieknie woda w kilku miejscach. Wójt Gminy dodał, że nie ma w tej chwili innych 

możliwości dofinansowania termomodernizacji. 

Radny Krzysztof Ronowski powiedział, że jest inna możliwość. Z tego co wie 

NarodowyFundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnejogłosił nabór wniosków 

o dofinansowanie przedsięwzięć w ramach V konkursu programu priorytetowego pn.: System 

zielonych inwestycji -część 1) Zarządzanie energią w budynkach użyteczności 

publicznej.Dofinansowanie w V konkursie udzielane będzie w formie dotacji do 30% 
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kosztów kwalifikowanych przedsięwzięcia. Można też uzyskać dodatkowe środki w formie 

pożyczki ze środków NFOŚiGW, należy złożyć w tym celu odrębny wniosek. Pożyczka nie 

może przekroczyć 60% kosztów kwalifikowanych, zaletą jest to, że jest bardzo nisko 

oprocentowana i sięga w granicach 4%, spłatę pożyczki rozpoczyna się po rocznej karencji 

i można ją rozłożyć na 6 lat. Można zatem zrealizować zadanie przy 10 % wkładzie własnym, 

nie obciążając zbytnio budżetu. Z tego co mu wiadomo nabór w NFOŚiGW skierowany jest 

do jednostek samorządu terytorialnego, jak również do jednostek OSP, czy SPG ZOZ-ów 

(wybór jest szeroki). Radny Krzysztof Ronowski zwrócił uwagę, że nabór wniosków na 

termomodernizację trwa do dnia 1 października br., jednak obserwując ilość ogłoszonych 

naborów w 2012r. można domniemywać, że w przyszłym roku takich naborów też może być 

kilka i możemy mieć czas na przeanalizowanie i porównanie kosztów kwalifikowanych 

w tych dwóch naborach i wykonanie potrzebnych zadań.  

Radny Zdzisław Omachel zaproponował, aby przeliczyć możliwości finansowe w obu 

projektach (naborach).  

 

Wójt Gminy – Jan Omachelpowiedział, że wyższych kwot nie da się pozyskać 

w ramach termomodernizacji. 

 

Głos zabrała Sekretarz Gminy – Alicja Fejkiel-Guzik, która podziękowała Radzie Gminy 

w imieniu pań należących do Klubu Seniora za zabezpieczenie środków na wycieczkę. 

 

 

Ad. 14 

 W ostatniej części posiedzenia wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 

Rady Gminy Krościenko Wyżne - Antoni Dębiec podziękował wszystkim obecnym za udział 

w posiedzeniu, a następnie zamknął XVIII Sesję Rady Gminy Krościenko Wyżne. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

 Małgorzata Wojtyczek-Skórka    

 

       PRZEWODNICZĄCY RADY 

          

                 mgr Antoni Dębiec 


